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Odpovědi na otázky p. Ing. Jana Durdoviče z e-mailu doručeného 6.2.2019 

(otázky jsou pro další jednání očíslovány) 

 

Vypracováno na základě podkladů od Pr, VpE, VpS a VpP. U odpovědí, ve kterých nedošlo ke 

shodným stanoviskům, jsou jmenovitě uvedeny odlišné názory. 

1. Jaký je stav financí ČSTS? Šíří se spoustu fám, které tvrdí, že svaz nemá dostatek volných 

finančních prostředků, a to ani na svůj vlastní provoz. 

Odpověď: ČSTS má dostatek volných prostředků na zachování běžného provozu. Obdržel 

již dotace MŠMT na provoz a talentovanou mládež a očekává dotaci pro reprezentaci. Výše 

dotací je uvedena v zápise VR29. Kromě toho má CDSS stále ještě blokován cca 1 mil. Kč 

na FÚ z důvodů dosud neukončené kontroly.  

2. Když už jsme u financí svazu, zůstatky na divizních a klubových účtech jsou likvidní anebo 

jsou vázány na celkový stav financí? 

Odpověď: Zůstatky divizí a klubů jsou virtuální, jsou to pouze vnitřním předpisem 

upravené nároky na pokrytí nákladů klubů či divizí. ČSTS má pouze celkový stav financí. 

Schválený plán nepočítá se situací, že KČ a divize budou chtít v jednom okamžiku proplatit 

všechny svoje nároky. Jen v loňském roce se proti plánu čerpalo cca 4 x více prostředků. 

Snahou v dalším období musí být časově omezit možnost čerpání těchto prostředků. 

Zůstatky divizí a klubů jsou mnohdy nashromážděné částky i za několik let. To platí 

zejména o divizích.  

3. V případě, že jsou vázány na celkový stav financí, kdo nese přímou odpovědnost za to, že 

byly použity na účely, které nebyly schváleny? 

Odpověď: Prostředky byly použity pouze na schválené projekty ČSTS, hospodaření je pod 

soustavnou kontrolou dozorčí rady a do třetího čtvrtletí 2018 nebyl při kontrole zaznamenán 

žádný neoprávněný výdaj. 

Pokud bude trvat situace, že prostředky budou zůstávat na podúčtech KČ a divizí, budou 

tyto prostředky vlastně umrtveny, což asi není správné hospodaření. 

Za celou ekonomickou oblast zodpovídá VpE. 

4. V případě, že finance (viz předchozí otázka) byly použity v nesouladu či bez souhlasů divizí 

a KČ, bude prezident podávat trestní oznámení na zneužití pravomocí při správě cizího 

majetku? 

Odpověď: Situaci budeme řešit ve spolupráci s DR a RR. Nebylo zaznamenáno žádné 

neoprávněné použití prostředků ČSTS. 

Dodatek VpE: Divize a kolektivní členové nemají žádné právo určovat, jak mají být použity 

prostředky ČSTS, mají pouze právo čerpat přidělené prostředky na svoji činnost. 

Dodatek VpP: Díl odpovědnosti nesou i divize a kluby, protože nečerpání finančních 

prostředků a jejich kumulace s ohledem na dotační projekty ČSTS není také v pořádku. 

5. Vzhledem k blížícímu se datu voleb nového prezidenta a výkonné rady, kdy bude 

zveřejněno kompletní účetnictví za rok 2018? 
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Odpověď: Podle posledních jednání byla účetní uzávěrka 2018 za ČSTS i CDSS již předána 

DR ČSTS. Byla také již publikována Zpráva o hospodaření za rok 2018 ve tvaru dle FŘ, př. 

FP07 a FP08. 

6. Předpokládáte, že se někdo přihlásí s kandidaturou na prezidenta a VR, když není známo 

účetnictví? 

Odpověď: Ano, přihlásili se dva kandidáti. 

7. Provedete veřejný příslib zveřejnění účetnictví za rok 2018 tak, aby byl dodržen §1 bod 3 

volebního řádu? Tedy, aby se kandidáti mohli seznámit s účetnictvím více jak 40 dní před 

termínem volby? 

Odpověď: Volební řád toto takto nedefinuje. Veškeré doklady účetnictví jsou však 

soustředěny na sekretariátu, kde jsou k dispozici dozorčí radě, která následně informuje 

členskou základnu, jinak viz odpověď č. 5. Kandidáti na prezidenta zatím tyto informace 

nepožadovali. 

8. Kdy budou splněny úkoly, které dala mimořádná výroční konference výkonné radě na svém 

zasedaní dne 19. 5. 2018 v Olomouci? 

Odpověď: Nedokončený zůstal v současné době pouze úkol spojený se zveřejňováním 

finančních dokumentů v OR – viz otázka č. , který bude dořešen po podání daňového 

přiznání 2018. 

9. Kdo nese přímou odpovědnost za nesplnění úkolů? Jaké budou sankce za nesplnění úkolů? 

Odpověď: Tyto dokumenty a jejich zanesení do OR jsou v gesci VpE. V současné době, je 

již rozhodnuto o odvolání celé VR, tj. i VpE a další sankce již současná VR řešit nemůže. 

VK také žádné sankce nestanovila.  

10. V případě, že máte důvodné podezření ohledně finančních machinací, které by mohly být 

spojeny se zveřejněním úkolů, které vám dala mimořádná výroční konference dne 19. 5. 

2018, budete podávat v tomto smyslu trestní oznámení na konkrétní osoby? 

Odpověď: V současné době DR řeší kontrolu hospodaření v roce 2018 a proto tuto otázku 

bude možné řešit až po dokončení této kontroly. O žádných finančních machinacích mi není 

nic známo, v opačném případě bych neprodleně informoval DR. Pokud takovéto podezření 

máte vy nebo vámi řízená dozorčí komise, prosím, abyste je neprodleně předali DR ČSTS. 

11. Souhlasíte s názorem, který tvrdí, že když výkonná rada neplní úkoly, které ji dala výroční 

konference, že se jedná o opovrhování členské základny? 

Odpověď: Nesouhlasím. Nesplnění úkolu může být důsledkem mnoha faktorů, takže je není 

možno označit jako opovrhování členskou základnou. S plněním jednotlivých úkolů se 

může členská základna seznámit v zápisech VR, kde jsou uváděna i zdůvodnění případného 

zpoždění, či neřešení úkolů.   

12. Dle zákona mají všechny společnosti s ručeným omezeným povinnost zveřejňovat své 

účetní výsledky na portálu justice.cz – servisní organizace toto v roce 2017 nesplnila – kdo 

je za toto odpovědný? 

Odpověď: Odpovědnost za CDSS mají její jednatelé. V současné době již byly dokumenty 

za rok 2017 i 2018 předány na OR, čeká se na jejich zveřejnění.  
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13. Stejná otázka, ale ohledně ČSTS – proč nejsou dle zákona na portálu justice.cz zveřejněny 

účetní uzávěrky za předchozí období? Kdo je za toto odpovědný? 

Odpověď: Odpovědnost za zveřejnění účetních údajů v OR má VpE a v současné době se 

již výsledky za rok 2016 a 2017 předávají do OR. 

14. V případě odchodu pana Dávidka z funkce jednatele servisní organizace připadne toto naší 

vlastní organizaci. Jak je toto vyřešeno? Bude moci se servisní organizací nakládat každý 

člen výkonné rady anebo jen prezident ČSTS? 

Odpověď: V OR je uvedeno, že jednatelem CDSS je ČSTS zastupované Ing. Petrem 

Odstrčilem. 

15. Kde je zveřejněna kompletní účetní uzávěrka za rok 2017 pro ČSTS a servisní organizaci? 

Odpověď: Kompletní uzávěrka ČSTS se nezveřejňuje. Zveřejňuje se Zpráva o hospodaření 

dle FŘ – FP07 a FP08 jako příloha zápisu z VK, povinná část výstupů z účetnictví (malá 

organizace) bude na seznamu listin v OR – viz předchozí otázky. 

Dle uvedených interních dokumentů je Zpráva o hospodaření zpracovávána z obě 

organizace dohromady. OR – viz předchozí otázky. 

Zpráva o hospodaření za rok 2018 je již publikovaná. 

16. Je reálná šance, že dobrovolně zveřejníte seznam všech honorovaných funkcí v ČSTS a 

v servisní organizaci? 

Odpověď: Seznam honorovaných funkcí a jejich ohodnocení je k dispozici DR na 

sekretariátu, samostatně se nezveřejňuje. Jednatelé v CDSS ani statutární orgány ČSTS   

nejsou honorováni, uplatňují pouze cestovní výdaje. 

17. Jaká byla finanční náročnost pořádání kongresu ČSTS ve Foru Karlín? Kolik stál pronájem 

Fora? 

Odpověď VpE: Náklady na akci budou součástí zprávy o hospodaření 2019, nejsem 

oprávněn sdělovat komukoliv důvěrné hospodářské informace. 

 

Zpracoval a dodatečně do příloh zápisu VR29 připojil: Petr Odstrčil, 16.4.2019 


